
 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ

Αθήνα, 11/06/2020     

Του:     Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας

ΠΡΟΣ : Την κα Υπουργό Πολιτισμού και Αθλητισμού
             

ΘΕΜΑ: «Βυθισμένη στα λασπόνερα η Αγία Τριάδα Μαύρικα Αγρινίου»

Κυρία Υπουργέ,

Όπως μας πληροφορούν κάτοικοι της περιοχής του Αγρινίου Αιτ/νίας, ο εξαιρετικού
κάλλους βυζαντινός ναός  Αγία Τριάδα Μαύρικα Αγρινίου, που  χρονολογείται από
τον  6ο  μ.Χ.  αιώνα  και  βρίσκεται  σε  πολύ  κοντινή  απόσταση  από  τη  λίμνη
Λυσιμαχία,  εδράζεται σε επικίνδυνο για τη στατικότητά του υπέδαφος. Ο τύπος του
ναού  ανήκει  στην  κατηγορία  του  «ελεύθερου  σταυρού».  Αποτελεί,  δε,  σπάνιο
αρχιτεκτονικό  δημιούργημα,  αφού,  σε  ολόκληρο  τον  ελλαδικό  χώρο,  υπάρχουν
ακόμα τέσσερα παρόμοια κτίσματα. Ο ναός της Αγίας Τριάδας αποκαλύφθηκε σε
μία δύσκολη ανασκαφή, στις αρχές της δεκαετίας του 2000, με απώτερο σκοπό να
μεταφερθεί  σε  πιο  στέρεο  έδαφος,  κάτι  που  μέχρι  σήμερα,  δεν  έχει
πραγματοποιηθεί,  με  αποτέλεσμα το  εν  λόγω εκκλησάκι  να  παραμένει,  κατά  το
μεγαλύτερο  μέρος  του,  βυθισμένο  σε  τέλμα.  Σχετική  μελέτη,  που  όπως  μας
ενημερώνουν,  είχε  αρχίσει  ήδη  να  εκπονείται  και  θεωρήθηκε,  μάλιστα,
πρωτοποριακή, προέβλεπε την ανέλκυση και μεταφορά του 80 μέτρα νοτιότερα,
καθώς,  η  περιοχή  όπου  έχει  κτιστεί  ο  εν  λόγω  ναός  είναι  προσχωσιγενής,  με
αποτέλεσμα το μνημείο να δέχεται πιέσεις, που μπορεί να οδηγήσουν ακόμα και
στην ολοσχερή κατάρρευσή του. 

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,

Ερωτάται η κα Υπουργός:

Προτίθεσθε να προβείτε,  αφενός, στην καταγραφή της υφιστάμενης κατάστασης,
στην οποία βρίσκεται ο ως άνω μνημειακός ναός, και αφετέρου, στην ανέλκυση και
μεταφορά του, όπως προβλέπει η παραπάνω σχετική υπάρχουσα έγκυρη μελέτη; 

Ο Ερωτών Βουλευτής
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